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ROMANIA
JUDETUL BIHOR
CONSILIUL LOCAL AL COMUNEI SANIOB
Nr.3866/29.12.2015

P R O C E S V E R B A L

Incheiat azi29.12.2015in sedinta ordinara a Consiliului local al comunei
Saniob, stabilita prindispozitia primarului nr.190/22.12.2015, sedinta care a avut loc
la sediul administrativ al acestei institutii publice, ora 8.30.

La prezenta sedinta au participat urmatorii consilieri:Buzas Ioan Nicolae-
viceprimar, Buda Ecaterina, Braun Tibor, Fabian Robert-Csongor, Boros Stefan,
Torok Anita-Maria, Nagy Karoly, Costa Mircea Andrei, Opre Viorel Florian si Varga
Bela.

A absentat consilier :Kiss Stefan Alexandru;
Au participat de drept: D-ul Molnar Jozsef – primar si d-na Mela Maria-

Elena – secretar .
A mai participat d-ul Erdei Danut Eugen – delegat satesc al satului Cenalos .

O R D I N E A D E Z I:

D-na Török Anita-Maria – presedinte de sedinta, la invitatia d-lui primar, a
supus spre dezbaterea Consiliului local al comunei Saniob,Ordinea de Zi a sedintei,
la care i-a dat citire:

1. Aprobarea ordinii de zi.
2. Aprobarea procesului verbal alşedinŃei ordinare din data de 26.11.2015 .
3. Proiect de hotarare aprobarea Planului anual de achizitii publice pentru

anul 2016.
4. Proiect de hotarare privind revizuirea si actualizarea Portofoliului de
Proiecte

pentru perioada 2014 – 2020 in comuna Saniob.

Suplimentarea ordinii de zi:

5. Proiect de hotarare privind aprobarea structurii retelei scolare la nivelul
UAT Saniob , pentru anul scolar 2016-2017.

Ordinea de zi a fost aprobata cu 10 voturi pentru, adoptandu-seHotararea
nr.83.

Inainte de inceperea dezbaterii materialelor inscrise in ordinea de zi a
sedintei, d-na secretar a pus la dispozitia consilierilor localiprocesul verbalal sedintei
ordinare din 26.11.2015 pe care l-a supus spre aprobarea Consiliului local .
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Drept urmare proceseul verbal a fost aprobat cu 10 voturi pentru, adoptandu-se
Hotararea nr.84.

La punctul trei din ordinea de zi,Proiect de hotarare privind aprobarea
Planului anual de achizitii publice pentru anul 2016,d-ul primar prezinta referatul
de specialitate.

In urma celor expuse, d-na presedinte de sedinta invita la discutii si intrebari.
D-ul primar, arată că la punctul 18 din Planul de achizitii, propune achiziŃionarea

unui sistem de supraveghere video, pentru o siguranŃă mai mare, deoarece nu este
mulŃumit de serviciul actual. Exista oferte, exista si sisteme in functiune la unele
comune invecinate.

D-ul Braun: cum se prezintă ofertele?
D-ul primar: făcând o socoteală, cred că ar fi mai avantajoase decât cheltuiala

lunară de aproape 5000 de lei, pe care o avem acum cu serviciul de pază. BinenŃeles,
vom fi atenŃi şi la recomandările şi lucrările efectuate în celelalte comune.

In continuare, referitor la punctul 19, avem obligaŃia, conform legislaŃiei, să
avem sistem de alarmare pentru fiecare constructie care ne aparŃine. Astfel, vom fi
nevoiŃi să achiziŃionăm şi sisteme de alarmare,

La următorul punct, achiziŃionarea serviciului de cadastru, trebuie sa avem in
vedere ca d-na ing.Fazekas se pensioneaza anul acesta, iar cineva va trebui sa preia
activitatea si s-o continue. Va fi necesar sa lucreze si in programul decadastru si sa
putem finaliza activitatea de restituire a proprietatilor.

D-na Török Anita-Maria – presedinte de sedinta, a supus spre aprobare punctul
trei al ordinii de zi, adoptandu-seHotararea nr.85, cu 10 voturi pentru, 0 voturi
impotriva si 0 abtineri .

La punctul patru din ordinea de zi,Proiect de hotarare privind revizuirea si
actualizarea Portofoliului de Proiecte pentru perioada 2014 – 2020 in comuna
Saniob,d-ul primar prezinta raportul de specialitate si arata ca nu sunt mari modificari,
in principal au fost scoase obiectivele deja realizate.

In urma celor expuse, d-na presedinte de sedinta invita la discutii si intrebari.
Nu se inscrie nimeni.

D-na Török Anita-Maria – presedinte de sedinta, a supus spre aprobare punctul
patru al ordinii de zi, adoptandu-seHotararea nr.86, cu 10 voturi pentru, 0 voturi
impotriva si 0 abtineri .

La punctul cinci , care suplimenteaza ordinea de zi,Proiect de hotarare
privind aprobarea structurii retelei scolare la nivelul UAT Saniob , pentru anul
scolar 2016-2017,d-na secretar arată că, înainte cu o zi de dataşedinŃei, s-a primit
avizul conform de la Inspectoratul Scolar Bihor , drept pentru care s-a suplimentat
ordinea de zi cu acest proiect de hotărâre. ReŃeauaşcolară la nivelul comunei Sâniob nu
a suferit nici o modificare faŃă de anul anterior.

In urma celor expuse, d-na presedinte de sedinta invita la discutii si intrebari.
Nu se inscrie nimeni.
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D-na Török Anita-Maria – presedinte de sedinta, a supus spre aprobare punctul
cinci al ordinii de zi, adoptandu-seHotararea nr.87, cu 10 voturi pentru, 0 voturi
impotriva si 0 abtineri .

La diverse.

D-ul primar - am incheiat un an relativ bun, în sensul că, putem spune că nu
avem datorii sau arierate. ContribuŃia proprie la programele de dezvoltare executate în
cursul anului, am reusit să le achităm integral. La finele acestui an, doresc să mulŃumesc
fiecărui consilier pentru efortul depus în susŃinereaşedinŃelor şi a proiectelorşi dacă
cineva consideră că l-am supărat, îl rog să mă ierte.

Alte discutii nu au mai fost.
D-na Török Anita-Maria – presedintele de sedinta:
- Declar sedinta incheiata. Va multumesc!

Drept pentru care s-a incheiat prezentul proces verbal.

PRESEDINTE DE SEDINTA SECRETAR
Török Anita-Maria MELA MARIA-ELENA


